
Aan het college van burgemeester en wethouders, 

Geacht college,

Op grond van artikel 33 van het reglement van Orde van de gemeenteraad wil de CDA 
fractie vragen stellen over de veiligheid en inrichting van enkele delen van de Oranjebuurt.

Op woensdag 1 mei heeft het CDA een wijkbijeenkomst georganiseerd waar ongeveer 50 
bewoners aanwezig waren. Deze avond zijn wij in gesprek gegaan over wat er speelt in de 
Oranjebuurt. Hieruit zijn enkele vragen, opmerkingen en actiepunten gekomen.
 
Met deze zaken is het CDA op vrijdag 21 juni in overleg gegaan met Wethouder Oosterwijk. 
Op 13 november hebben wij uiteindelijk een schriftelijke reactie ontvangen, helaas geven 
deze antwoorden niet voldoende duidelijkheid. 

Het CDA vindt veiligheid en goede inrichting van de leefomgeving erg belangrijk. Maar ook 
vragen, opmerkingen en klachten van de inwoners moeten door de gemeente worden 
opgepakt.

Daarom stellen wij de volgende vragen:

1. Kan het college aangeven wat de reacties zijn en de voortgang is van de gesprekken 
met de Jumbo, de eigenaar van de Oosterpoort en Univé, op de suggestie vanuit de 
bewoners om de weg te verleggen over een deel van het terrein van de Univé. Dit 
om de doorstroming van het verkeer en veiligheid rondom de bevoorrading te 
verbeteren?

2. Kan het college aangeven of zij van plan is om een extra oversteekplaats te maken 
aan de Oranjelaan ter hoogte van het gezondheidscentrum de Nije Veste of dat het 
gaat om de suggestie van de bewoners om de oversteekplaats te verplaatsen 
tegenover de ingang van de Nije Veste?  Wanneer wordt dit gerealiseerd? 

3. Is het college op de hoogte van de parkeeroverlast van bezoekers van de Schakel? 
Zo ja, kan de gemeente  de Schakel verzoeken haar bezoekers beter te informeren 
over de parkeergelegenheden in de omgeving. Te denken valt aan het P+R-terrein 
aan de andere zijde van het station en de parkeergarage de Oosterpoort? Is het 
college het met de bewoners eens dat de kleine borden die hiervoor gebruikt worden 
onduidelijk zijn?

4. Is het college op de hoogte dat het parkeerterrein ten oosten van het station (P+R) 
niet goed bereikbaar is en daardoor onvoldoende gebruikt wordt. De parkeerplaats 
heeft 107 parkeervakken, gemiddeld zijn 10 van deze parkeervakken bezet. Kan het 
college aangeven hoe zij staan tegenover de suggestie van onze bewoners om een 
betere ontsluiting te realiseren naast de fietsenstalling aan de oostzijde van het 
station. Om zo deze parkeerplaats beter toegankelijk te maken?

5. Welke oplossing ziet het college om de veiligheid voor de fietsers, die vanuit de 
Oosterstraat de rotonde op fietsen, te verbeteren?



6. Kan het college aangeven welke verbetering er mogelijk is als het gaat om de 
communicatie van klachten van bewoners van de Marijkestraat na en tijdens de 
inrichting van de straat?

7. Is het college op de hoogte dat er in de Marijkestraat een situatie is geweest dat de 
ambulance niet bij bewoners naar binnen kon door onhandige inrichting van de 
parkeervakken? Is het college met ons van mening dat onze bewoners bij spoedhulp 
altijd bereikbaar moeten zijn voor de hulpdiensten en welke verbeteringen zijn er 
volgens het college mogelijk in verschillende straten in de Oranjebuurt?

Bij voorbaat dank voor uw reactie.

Hoogachtend,

Trudy Doornhof-Molenaar
Bert Veldhuizen

CDA-fractie


